Response 回應

WE ARE FAMILY

我們是一家

Words and Music by Pamela Stewart and Joseph Martin

CCLI # 144714

Learning together, caring together In a place we call our own

彼此同學習 彼此同愛護彼此同學調 彼此相屬地聚集

Praying together, growing together In a church we call our home

彼此同禱告 彼此同成長教會成為我的家

We are family, caring for each other A special family planted in God's Word

我們是一家 彼此互相關懷在神的真道上 建立愛的家

Know His teachings Reach out to others

認識真道 向外伸出援手

May we always be Part of God's great master plan We are family

願我們成為 神計劃中的一份 我們是一家

彼此同歡笑 彼此同流淚 彼此互相關懷

Laughing together, crying together

To each other we belong

彼此同站立 彼此同禱告 手拉手同唱這歌

Standing together, praying together Hand in hand we sing this song

我們是一家 彼此互相關懷在神的真道上 建立愛的家

We are family, caring for each other A special family planted in God's Word

認識真道 向外伸出援手

Know His teachings Reach out to others 願我們成為 神計劃中的一份 我們是一家

May we always be Part of God's great master plan We are family

We are family, caring for each other A special family planted in God's Word

我們是一家 彼此互相關懷在神的真道上 建立愛的家

Know His teachings Reach out to others

認識真道向外伸出援手

May we always be Part of God's great master plan We are family

願我們成為 神計劃中的一份 我們是一家 May we always be Part of God's great master plan We are family

願我們成為 神計劃中的一份 我們是一家